
    Hovedstyrets årsberetning 2022 
 
1. Hovedstyret 

 

1.1.0 Organisasjon 

 

1.1.1 Styret 

 Leder Magnar Linnerud 2022  

 Nestleder Monica Eikrehagen 2022 - 2023 

 Sekretær Torfinn Austad 2021 - 2022 

 Kasserer Hendrik Jan ten Bolscher 2022 - 2023 

 Styremedlem Espen Gutubakken Haug 2022 - 2023 

 Styremedlem Kjersti Sønsteby  2022 - 2023 

 Styremedlem Øyvind Knutsen Hårstad 2021 - 2022 

 Varamedlem Ole Håvard Skogli 2022 - 2023 

 Varamedlem Katrine Smestad Svartbekk 2021 - 2022 

 Ungdomsrepr. Emilie Fernandez Ekman 2021 - 2022 

  

1.1.2 Utvalg og komitéer 

 

 Kontrollkomitéen: Syver Aasberg            2021 - 2022 

  Hege Kristin Sand           2022 – 2023 

 

 Valgkomitéen Tord Kristian Rindal           2021 - 2022 

  Erland Grønstad           2022 - 2023 

  Christine Feiring           2021 - 2022 

   

1.1.3 Møter og tilstelninger 

  

 Det har i 2022 vært avholdt 5 hovedstyremøter. 

 

1.1.4 Saker 

 

 Det har i alt vært behandlet 57 saker på hovedstyremøtene. 

Stort sett har det vært faste saker på programmet. Hovedstyret har tett 

oppfølging av regnskap, budsjett, Biriavisa, status i undergruppene, status 

anlegg og vedlikehold samt status idrettshall på hvert møte.  

 

1.1.5 Medlemmer 

 

Vi har hatt en økning på 44 medlemmer i 2022. 

 

Antall medlemmer 31.12.2020   756 

Antall medlemmer 31.12.2021   774 

Antall medlemmer 31.12.2022   818 

  

 Medlemmer etter alder, i følge våre rapporteringer til Norges Idrettsforbund: 

 Tallene i parentes viser tallene pr. 31.12.2022. 

 

 Kvinner   0 -  5 år:    26  (+24)    Menn   0-   5 år:     24  (+18) 

Kvinner   6- 12 år:  113  (+29) Menn   6- 12 år:      97  (+2)  

Kvinner 13- 19 år:    48  (-6)      Menn 13- 19 år:      73  (-18)  

Kvinner 20- 25 år:    22  (+3)  Menn 20- 25 år:      24  (-5)  

Kvinner o/   25 år:  163   (-3)    Menn o/   25 år:     228 (+2)                               

Sum   kvinner         372 (+45)  Sum menn              446 (-1)   Totalt  818 (+44) 



 

1.1.6 Kurs/ utdanning 

 

Det har ikke vært noe kurs i hovedlagets regi i 2021 

 

1.1.7 Representasjon 

  

 Øystein Syversen har representert Biri IL i Idrettsrådet som leder av rådet. 

 Magnar Linnerud er kasserer i Madshus Skifestival AS og leder i valg- 

 komitéen i Gjøvik Idrettsråd. 

 

1.1.8 Rapport fra komitéer 

 

1.1.8.1 Biriavisa  

 

Biriavisa kom i 2022 ut med 5 nummer. 2022 var den 51. årgangen av 

Biriavisa. Fra januar 2022 er det posten som distribuerer avisa, den blir 

distribuert til 2.200 husstander i Biri, Biristrand, Redalen og nedre del av 

Snertingdal 

 

Styret i Biri IL retter en stor takk til Trond Vegard Ødegården som har hatt 

ansvaret for design og produksjon, og til Kjell Heimdal som har solgt annonser. 

 Idrettslaget vil også takke alle bidragsytere og medhjelpere for innlevering av 

mye bra stoff.  Til slutt en rette en stor takk til alle våre annonsører, som gjør 

det mulig å gi ut avisa. Vi vil rette en spesiell takk til A-media Trykk Innlandet 

AS, som sponser oss med en betydelig del av trykkekostnadene. 

 

1.1.8.2 Skøytebanekomitéen 

 

 Skøytebanen 

 Deltatt i dugnadsgjengen: 

 Vegard Magnussen Rønning 

 Tommy Stensrud Øverby 

 Nils Kristian Brostuen (vaktmester) 

 Lars Opshal 

 Leif Bjarne Strandbakke 

 Keth Krossli 

 Vidar Lillestu 

 Kent B Westvang 

 Johan Grønstad 

  

For sesongen 2021/2022 var isflaten på skøytebanen ferdig anlagt 21. 

desember 2021, og dermed åpen for bruk i julen. Dette var til stor glede for 

store og små, og det var riktig stor aktivitet på banen i jul og nyttårshelgen. 

En dugnadsgjeng bestående av foreldre og andre interesserte utfører jobben 

med å få anlagt isflaten. Dette er en jobb over 5 kvelder hvor det sprøytes på 

vann med brannslanger for å få en bra såle på isbanen. 

  

Gjennom vinteren har det vært høy aktivitet, og banen har blitt brukt på dagtid 

av skolene, og på kveldstid og helg av unger og voksne i bygda. 

Vaktmester Nils Kristian sørget for brøyting ved behov, og vanning 1 gang i 

uken. Vanning er hovedsakelig lagt fast til mandager, for å gjøre å enklere 

kunne koordinere dette med aktivitet fra Barne- og ungdomsskolen på dagtid. 

Banebelysningen som ble installert 2020 har vært i bruk så fort skøytebanen er 

klar for bruk. Banelyset er satt opp med tidsur som tenner ved solnedgang og 

slukker 22:30 



Skøytebanen var islagt og åpen for bruk frem til midten av mars, da vårsolen 

satte stopper for sesongen. 

  

7. desember 2022 var det meldt en lengre kuldeperiode, og dugnadsgjengen 

gikk i gang med å få anlagt is for en rekordtidlig åpning av skøytebana. 

Skøytebana ble åpnet for bruk 11. desember, i god tid til Jul! Det var riktig stor 

aktivitet på banen i tiden før jul. En mildværsperiode tidlig i romjula gjorde at 

banen måtte stenges og vannes på nytt, men på grunn av iherdig innsats fra 

Nils Kristian og dugnadsgjengen, kunne bana åpne igjen 4. juledag.  Bana ble 

flittig brukt i resten av romjula og i nyttårshelgen.  Hockeymål ble reparert og 

satt på nye nett, da disse var helt fillete og ødelagte. 

  

Slangene som benyttes til å anlegge isen er nå modne for utskifting, og det er 

behov for innkjøp/anskaffelse av 3 stk. 50m brannslanger samt ønskelig med 

en trommel-anretning for å forenkle arbeidet ved opprigg/nedrigg. Dette må 

anskaffes i god tid før islegging til høsten. 

  
1.1.8.3 Torsdagsklubben, damegruppa og stordugnadsgruppa 

 

 Dette har vært Torsdagsklubbens 17. driftsår. Dette er en gjeng på ca. 20 

personer som ønsker å benytte noe av fritiden sin til å gjøre dugnadsarbeide for 

Biri Idrettslag.  

 

Det har vært litt mindre dugnadsaktivitet dette året. Det er allikevel 

gjennomført flere dugnader og prosjekter i Biri idrettspark, Myrvang, dugnad 

på planteskolen og flyttedugnad for Skogbrukets Kursinstitutt. 

5 til 15 mann har møtt til dugnadsarbeid på torsdager fra kl. 18.00 til 21.00. Det 

ble også benyttet en del andre ukedager til arbeidsoppgaver. 

Gjengen har vært ledet av Bjørn Feiring og Magnar Linnerud. I 2022 er 

følgende arbeid utført:  

 
 Noe av det som er utført av arbeide i 2022 

 Montering av akustikkplater i storsalen på klubbhytta 

 Hugging og rydding i Biri sentrum 

                 Montert speil på toalett på Myrvang 

                 Ryddet vegetasjon rundt Myrvang, og i lysløype 

                 Bidratt på Biridagen 

                 Lagd trapp for Frisbeegruppa bak klubbhytta 

                 Reparert ballbingen 

                 Lagd nytt lagerom for Gym-og turngruppa i Biri flerbrukshall 

                 Klipt gresset, og holdt uteområdet på Myrvang i god stand 
 

 Torsdagsklubben har hatt.270 dugnadstimer i 2022. 
 Med en timepris på kr. 250,- så har dette en verdi i kroner på  67.750,- 

I tillegg kommer dugnadsjobben på planteskolen, og flytteoppdrag for Skogbrukets 
kursinstitutt  

 til en verdi av  44.700,- 
 Totalt verdi for idrettslaget på kr. 112.450,- 
 

I tillegg kommer alle timene Arnfinn Joløkken og Tore Kalrasten har bruk på klipping av 
Myrvang nærmiljøanlegg 

 

Årets fisketur gikk til Haugseter ved Vinstervatnet. Julebordet ble arrangert på 

tradisjonelt vis på Myrvang. 

 



Takk til hele torsdagsgjengen for den jobben som gjøres på idrettslagets 

anlegg. 

 

Torsdagsklubbens damegruppe, Gjengen ledes av Irene Kalrasten. De er 9 

damer som har ansvaret for vasken av toalettanlegget på Myrvang. 

Damegruppa hjelper også til med den månedlige stordugnaden, med vask av 

Biri Flerbrukshall og klubbhytta. De stiller også opp på diverse andre jobber 

for idrettslaget når det er behov. Fra 2023 har damegruppa også sakt ja til å ta 

ansvaret for kiosken under Madshussprinten.  Elin Joløkken arrangerte julebord 

for damegruppa. Takk til damegruppa for den jobben dere gjør.  

 

Stordugnadsgruppa. Gruppa ledes av Ragnhild Svartbekk.  Det ca. 10 damer 

som har sagt seg villig til å være med på en større dugnadsjobb en gang pr. 

mnd.  Hovedoppgavene har vært vask i Biri Flerbrukshall og Biri IL sin 

klubbhytte. 

 Takk til gruppa for den jobben dere gjør med vaske av Biri IL sine anlegg. 

 

Alle dugnadskjengen og tillitsvalgt var invitert til sommeravslutning på 

Myrvang med levende musikk og grilling. 

 

1.1.8.4    Biri flerbrukshall 

  

 Brukerstyret i Biri Flerbrukshall har i 2022 ikke hatt møter, ref. tilbakemelding 

 gitt i årsmøte i hovedlaget 2022. 

Starten av året var preget av smittevernstiltak på grunn av Covid-19. Hallen var 

ikke helt stengt slik det var i 2021, men det var stengt for spillere over 20 år i 

januar. Det ble også godtatt avlysning på kort varsel frem til sommeren, og 

treningsgruppene ble oppfordret til å ha lav terskel for å avlyse treninger ved 

smitte i trinnet/skolen spillere går på.  

Smittevernstiltakene som varte de første månedene i 2022 har i hovedsak fulgt 

retningslinjer fra FHI, samt Norges Håndballforbund som til enhver tid har hatt 

oppdaterte retningslinjer for trening og arrangementer innendørs.  

Facebook-gruppa «leietakere i Biri Flerbrukshall» har også i 2022 blitt brukt 

som informasjonskanal til brukere, hvor trenere/lagledere fra håndball, fotball 

samt eksterne grupper er medlemmer.  

 

 Utleie 2022: 

(kun økter som er fakturert for på timesbasis. Bowls, dametrimmen osv er ikke 

med.) 

 Totalt 625 timer på 397 treningsøkter. 

 Økning på 188 timer/85 treningsøkter fra 2021. 

 

 Aktiviteter 

På dagtid har det vært Dametrim og Bowls. Det i har vært utleie på helg til 

Grande Drilltropp, Innlandet Bandyregion og enkeltkamper i håndball for 

Gjøvik Håndballklubb og Moelven Håndball. I desember 2022 ble det 

arrangert Åpen Hall i flere dager.  

Faste leietakere har vært fra Biri ILs undergrupper håndball, turn og fotball. I 

tillegg kommer Torsdagstrimmen og to grupper som spiller volleyball, som har 

trent fast i flere år. Tidlig 2022 ble hallen også leid ut til inne-golf en periode.  

 

 Fordeling 

Hallen har etter fire år med utleie fått rutiner for fordeling av halltid. 

Inneidretter har førsteprioritet, og disse gruppene (håndball og turn) skal ha 

sine tider fastsatt innen 15.oktober. Fotballgruppa har så fått oversikt over 

hvilke tider de kan disponere til sine lag, hvor de så har innhentet ønsker og 



fordelt tid til sine lag internt før de er meldt inn til utleieansvarlig. Etter 

oppmerking til kortbane ble det lettere å fordele treningstider, da yngre lag ikke 

krever hel hall for å gjennomføre treninger.  

Kriteriene med at inneidrett går foran uteidrett og at yngre lag tildeles tid tidlig 

på ettermiddag som ble bestemt i 2018 opprettholdes. At Biri IL prioriteres på 

halltid foran andre idrettslag har i praksis ikke vært noe problem, da 

banekalenderen er fylt opp i «kjernetid» 1730-2100 i vinterhalvåret, som gjør 

at andre idrettslag ikke ønsker halltid utenom disse tidene. Det er fortsatt noen 

forespørsler på halltid fra eksterne leietakere, men det gjelder mer 

enkelttreninger enn faste treninger på ukedager. 

 

Leiepriser 

Leiepriser for sesongen blir endret på høsten, og vi følger i hovedsak satsene 

som Gjøvik kommune har i sine anlegg. Endring gjort fra 1.oktober 2022:  

 

 Trening barn og unge, inneidrett, eget idrettslag:  kr 121 pr time 

 Trening voksne, eget idrettslag:                kr 232 pr time 

 Andre leietakere                 kr 300 pr time.  

 Leiepriser for kommersielle leietakere/ikke idrettsarrangementer: etter avtale.  

 

 Annet:  

Merete Jostad har vært kontaktperson for utleie siden oppstart, og har god 

dialog med faste kontaktpersoner i både håndballgruppa og fotballgruppa når 

det gjelder fordeling av halltid.  

Merete har gitt tilbakemelding om at ansvaret for utleie av hallen har blitt 

tidkrevende, og at man på sikt bør se på annen løsning for hvordan dette skal 

driftes. Hun er villig til å fortsette med ansvaret inntil videre.  

 

1.1.8.5                  Nettsiden biriil.no og biri.no 

 

Biriil.no 

Nettsiden til Biri IL har blitt brukt til å legge ut nyheter og aktiviteter i 2022.  

Alle de aktive gruppene i Biri Idrettslag benytter biriil.no til å legge ut 

nyhetssaker og annen nyttig informasjon til medlemmene.  

Kommunikasjon med medlemmer i de forskjellige undergrupper og lag foregår 

via Facebook grupper. 

Banekalenderen et viktig verktøy i planleggingen av aktiviteten og utleie i 

idrettslaget vårt. 

 

Det er 3824 brukere som har vært inne på nettsiden i 2022. Totalt 10460 

sidevisninger for 2022.  

Brukerne: 69% bruker mobil, 25% bruker datamaskin og 6% nettbrett. 

Takk til Jan Robert Bergh som har ansvaret for Biriil.no 

 

Sosiale medier 

Informasjon fra trenere til aktive medlemmer foregår via Facebook. 

Dette er en egnet kommunikasjonsform. De aller fleste trenere, medlemmer, 

lagledere og foreldre er tilgjengelige på Facebook hver dag. Trenere bruker 

Facebook hyppig til å informere om møtetidspunkter til aktiviteter, og annen 

relevant informasjon. 

Det er opprettet egne Facebook grupper for alle gruppene: 

Biri Idrettslag 

Biri IL Fotball 

Biri IL Håndball 

Biri IL Ski og sykkel 

Biri Gym og turn  

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fbiriil.no%2F&data=04%7C01%7Cml%40stadion.no%7C9c6333e7791845d4675b08d9faecef03%7C61cca915c50c4820912ad78c03bcd597%7C0%7C0%7C637816718968344204%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C2000&sdata=eYrL96RVI6PhfrZRnYITiZcOfAjqIOqiJc5wRKNsYiI%3D&reserved=0


 

Gruppene bidrar med nyttig og praktisk informasjon. Viktige oppdateringer om 

de forskjellige aktivitetene som foregår i Biri IL. Det er utarbeidet regler for 

bruk av sosiale medier. 

 

Biri.no og Facebook siden «Det skjer i Biri og omegn» 

Ansvaret for drift av Biri.no og Facebook siden ligger under Biriavisa.  

 Tore Feiring er engasjert som redaktør. 

 Biri.no  er et samarbeidsprosjekt med Gjøvik kommune.  

Biri.no skal fylles med redaksjonelle artikler, og relevant informasjon om Biri. 

Biriavisa har i 2022 laget. 

 Facebook siden «Det skjer i Biri og omegn» har 2.711 medlemmer 

Biri.no og Facebook siden skal dekke behovet for informasjon til Biris 

befolkning og andre i landet som ønsker opplysninger om Biri. Det er 

produsert over 100 artikler på Biri.no i løpet av 2022. 

 

Det er 29.000 brukere som har vært inne på Biri.no i 2022. 

Totalt over 66.000 sidevisninger i perioden. Dette må vi si er en meget bra start 

på siden. 

Brukerne: 85% bruker mobil, 5% bruker datamaskin og 10% nettbrett. 

 

Takk til Tore Feiring som er redaktør og Jan Robert Bergh som drifter 

nettsiden. 

1.1.8.6 Frisbeegolf- komitéen 

 Komiteen består av: 

 Leder: Erik Eid 

 Sekretær: Runa løkken 

 Kasserer: Sindre Kalrasten 

 Styremedlem Simen Kjernlie 

 Styremedlem Gunnar Sigstad 

 

Bane Biri Idrettspark, ble ferdigstilt sommer/høst 2022. Kun skilting av 

banen som gjenstår, dette blir utført vår 2023. 

Bane Myrvang vil ikke bli bygd med det første, og er tatt ut av 

spillemiddelsøknaden. 

Takk til Torsdagsklubben som lagde trapp opp til utkast 1, takk til Torfinn 

Austad som brukt over en hel arbeidsuke på å få slått ned vegetasjon i og rundt 

banen. 

1.2.0 Økonomi 

 Hovedlaget hadde en samlet inntekt på kr. 1.774.878, mens utgiftene beløp seg 

til 1.694.807 kroner. Dette gir et driftsoverskudd på kr.80.062. 

De viktigste inntektskildene er offentlige tilskudd, sponsorinntekter, 

medlemskontingenten, grasrotandelen og bingoinntekter, dugnadsarbeid og 

strømkompensasjon. 

De største utgiftspostene er strømutgifter, øvrig drift og vedlikehold av hus, 

anlegg og maskiner, regskapshonorar, forsikringer, støtte til drift av drift Biri 

Flerbrukshall, samt lønn til vaktmester.  

For detaljer vises det til regnskapet.  

 

  

 



 For gruppene ble driftsresultatene: 

Biriavisa: + kr. 27.213, Fotball: - kr. 231.917, Ski og sykkel - kr.12.969 

Håndball: + kr. 31.228, Gym- og turn + kr.56.004 

 

Dette gir et totalt driftsunderskudd for Biri IL på – kr. 50.382 

Totale inntekter for laget er kr. 2.583.128 kroner og utgifter kr. 2.633.510  

 

1.3.0      Egne anlegg 

  

1.3.1      Beskrivelse 

 

Biri IL eier og driver denne anleggsmassen: Ei lysløype i sentrum,  

en kunstgressbane, en gressbane, en flerbrukshall og kombinert 

kunstgressbane/ skøytebane. Dessuten har laget en ballbinge ved klubbhuset. 

Utover dette er det tre baner for barnefotball på Myrvang, samt en asfaltert 

bane på samme område. I tillegg er det laget til akebakke i den nedlagte 

hoppbakken og en frisbeegolfbane. 

 Av bygninger har vi et klubbhus, lagerbygg med kontor og tribune. På 

Myrvang er det våningshus, et større uthus med speakerbu, garasje for 

løypemaskin og diverse oppbevaringsrom, samt et mindre uthus. 

 Maskinparken består av en gressklipper, en snøscooter, samt ei løypemaskin 

 Videre en mindre traktor med utstyr til vedlikehold av kunstgressbana. 

 

1.3.2      Investeringer/ nyanlegg 

 

Det er foretatt noen mindre investeringer i Frisbeegolf banen. 

 

1.3.3        Drift 

 

Møtevirksomheten i AU/ HS har vært som vanlig. 

Arbeidet i gruppene går bra. AU/ HS har ikke hatt saker som angår gruppenes 

drift. 

 

1.4.0      SPORTSLIGE AKTIVITETER 

 

1.4.1      Organiserte treninger i perioden 

 

 Vi viser til enkelte gruppers oversikter.  

 

1.4.2      Konkurranser på egne anlegg 

 

Vi viser til gruppenes årsmeldinger hva konkurranser angår. 

 

1.4.3      Resultater fra konkurranser 

 

Vi viser til gruppenes årsmeldinger 

1.4.4      Egne arrangementer 

 

 Det ikke vært noen arrangementer i Hovedlagets regi. 

 

1.4.5 Dugnader 



 

Dugnader HS/ AU F Hånd Ski G/T Totalt

Egne anlegg 2000 270 2270

Arrangementer 250 3700 450 4400

Møter/ Adm 300 300 50 200 20 870

Annet 0

Innt.br. 500 500

Sum 2550 4500 500 470 8040  
Dugnader under egne anlegg dekker også torsdagsklubben samt 

torsdagsklubbens damegruppe og dugnader ifbm. flerbrukshallen. 

 

 

1.5.0 Årsprogram – gjennomføring 

 

Gjennomføringen av året 2022 har gått etter planen, men aktiviteten 

har båret preg av litt ettervirkning av Covid-19 pandemien. 

 

 

Styret i Biri IL vil takke alle våre medlemmer for innsatsen i 2021, og ønsker velkommen tilbake 

i 2022.  Likeså takker vi alle våre samarbeidspartnere for godt samarbeid i året som gikk.  

 

Magnar Linnerud  Monica Eikrehagen                        Hendrik Jan ten Bolscher 
Leder Nestleder                  Kasserer 

 

Torfinn Austad Espen Gutubakken Haug  Øyvind Knutsen Hårstad 
Sekretær Styremedlem   Styremedlem 

 

Kjersti Sønsteby Emilie Fernandez Ekman  Kathrine Smestad Svartbekk 
Styremedlem  Ungdomsrepresentant  Varamedlem 

 

Ole Håvard Skogli 
Varamedlem   

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


